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Acta de reunió de la Junta d’Escola ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió: 4/2021 
Data: 16 de juliol de 2021 
Hora d’inici: 10.04h.   
Hora d’acabament: 14.14h. 
Lloc: Reunió en videoconferència meet - https://meet.google.com/toz-bnog-sed 
 
Membres 
 
Assistents: 
Zaragozá Monroig, Marisa – PDI-A, membre nat – Presidenta 
Morillas Varón, Rafael – PDI-B, membre nat – Secretari Acadèmic 
Abad Muñoz, Joel – Estudiant, membre electe 
Alemany, Pilar – PAS, membre electe 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B, membre nat 
Alonso Gutíerrez, Jaume – Estudiant, membre electe 
Andrada Gascón, Pere – PDI-A, membre nat 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A, membre nat 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A, membre nat 
Baile Puig, Maite – PDI-A, membre electe 
Batlle Arnau, Carles – PDI-A, membre nat 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B, membre electe 
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A, membre nat 
Espina Flores, Paula – Estudiant, membre electe 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B, membre nat 
Fornás Alfonso, Pol – Estudiant, membre electe 
González Rojas, Hernán – PDI-A, membre nat 
Guàrdia Rúbies, Jordi – PDI-A, membre electe 
Guzmán Solà, Ramon – PDI-A, membre nat 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B, membre nat 
Kobeaga Simó, Pol – Estudiant, membre electe 
Ledesma Chivite, Marc – Estudiant, membre nat 
López Morales, Alba – Estudiant, membre electe 
Magnusson Morer, Ingrid – PDI-B, membre electe 
Martín Fuentes, Enric – PDI-A, membre electe 
Martínez Graña, Óscar – Estudiant, membre electe 
Massana Hugas, Immaculada – PDI-A, membre electe 
Merenciano Saladrigues, Josep M. – PDI-B, membre nat 
Mestres Romeu, Montserrat – PAS, membre nat 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A, membre nat 
Miret Tomàs, Jaume – PDI-A, membre nat 
Molina Gallego, Marc – Estudiant, membre electe 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A, membre electe 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-A, membre nat 
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Navarro Bosque, Xavier – PDI-B, membre electe 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A, membre nat 
Pérez Jiménez, Álvaro – Estudiant, membre electe 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A, membre nat 
Prat Farran, Joana d’Arc – PDI-A, membre electe 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B, membre nat 
Quintana Vilajuana, Elisabet  – PDI-B, membre electe  
Ramos Herrero, Marta – Estudiant, membre electe 
Ramos Herrero, Paula – Estudiant, membre electe 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-A, membre nat 
Rodríguez de la Peña, Gume – PAS, membre electe 
Román Jiménez, José Antonio – PDI-B, membre electe 
Ruiz Avila, Elisabeth Sarai – Estudiant, membre electe 
Sanz Collado, Gerard – PDI-B, membre electe 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A, membre electe 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A, membre nat 
Soler Ruiz, Joan – PDI-A, membre nat 
Torrent Burgues, Marcel – PDI-A, membre nat 
Tutusaus Leixà, Miquel – Estudiant, membre electe 
Vidal Ferré, Rafael – PDI-A, membre nat 
 
Excusats: 
Català Mallofré, Andreu – PDI-A, membre electe 
Bernad Pañella, Camil – PAS, membre electe 
Llorens Garcia, Ariadna – PDI-A, membre electe 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A, membre nat 
Raya Marcos, David – PAS, membre electe 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A, membre nat 
 
Absents: 
Blanqué Molina, Balduí . PDI-A, membre electe 
Colom Guerra, Jordi – Estudiant, membre electe 
Domínguez Garrido, Óscar – Estudiant, membre electe 
López Membrilla, Manel – PDI-A, membre electe 
Martí Colom, Pau – PDI-A, membre nat 
Martínez Antúnez, Nora Isabel – PDI-B, membre electe 
Menargues Muñoz, Sergi – PAS, membre electe 
Nápoles Alberro, Amelia – PDI-A, membre nat 
Principe, Ariana – Estudiant, membre electe 
Salvadó Cabré, Nati – PDI-A, membre nat 
Sánchez José, Marian – PAS, membre electe  
 
Convidats: 
Àlvarez Suau, Maria – PAS, Cap Biblioteca 
Crespo Artiga, Daniel – Rector UPC 
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Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 15/04/2021 (Doc 1/4-2021).  
2. Informe Directora. 
3. Aprovació de la proposta de reassignació del dimecres, 17 de novembre de 2021 de 

setmana 1.1 a setmana 1.2 (Doc 2/4-2021). 
4. Aprovació de la proposta per permetre que els estudiants es puguin matricular de certes 

optatives a partir del Q5 (Doc 3/4-2021). 
5. Aprovació del procés 340.3.2 Suport i orientació a l'estudiantat (Doc 4/4-2021, Doc 5/4-

2021, Doc 6/4-2021 i Doc 7/4-2021). 
6. Aprovació del procés 340.3.6 Gestionar les pràctiques externes (Doc 8/4-2021 i Doc 9/4-

2021). 
7. Aprovació de la priorització dels Projectes Estratègics (Doc 10/4-2021). 
8. Presentació Espai Lila. 
9. Afers de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
Rafael Morillas, Secretari Acadèmic, membre nat – Pregunta als membres presents a la Junta 
d’Escola si es pot gravar la sessió i els assistents donen el seu vistiplau. Es grava la sessió a 
efectes d’elaboració de l’acta i després s’esborrarà. 
 
Daniel Crespo, Rector de la UPC – Dóna la benvinguda als assistents de la Junta i dirigeix unes 
paraules d’agraïment als assistents de Junta d’Escola. Explica que hi ha preocupació en la 
planificació del curs 21/22. Explica que el PROCICAT ha dit a dia d’avui, que a  les aules 
universitària hi ha d’haver una capacitat del 70%, però diu que és optimista, ja que la 
vacunació està funcionant molt bé i que creu serà del 100% o pel contrari ho haurem de fer 
tot en línia. També explica que el 28 d’aquest mes visitarà el LAB i l’Escola.  
 
Explica que es vol fer el Consell de Direcció de la UPC, que són les reunions dels dilluns, un cop 
al mes en una Escola diferent. 
 
Juanjo Aliau, coordinador del Grau de disseny, membre nat  – Preguntar que si les classes 
s’han de fer en línia com està el tema dels portàtils? 
 
Daniel Crespo – Hi ha un problema de subministraments informàtics en general. Preguntaré 
com està el tema, per donar-vos resposta. 
 
Pilar Alemany, PAS, membre electe – Pregunta com està el tema informàtics pel PAS que està 
teletreballant a casa amb el seu material propi. 
 
Daniel Crespo  - Diu que el Pla TIC en la convocatòria d’aquest any es farà una remesa 
d’ordinadors portàtils per substituir els de sobre taula i així el PAS podrà agafar-lo per 
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teletreballar des de casa. Però això comporta una inversió molt gran i no es pot fer tota de 
cop i es per això que es farà en varies convocatòries del Pla TIC. 
 
Segueix explicant que tenim la confirmació de la Consellera Geis que s’augmentarà el 
pressupost per les Universitats i això farà que en futures convocatòries del Pla TIC pugui ser 
més alt, ara de moment s’ha hagut de reduir les demandes del PDI per poder fer front a les 
del PAS, ja que el curs passat tot el Pla TIC va ser dirigit al PDI. 
 
Enric Martín, PDI-A, membre electe – Gràcies per estar amb nosaltres. El PDI està envellint, 
quines són les previsions per redreçar aquesta situació? 
 
Daniel Crespo – La Consellera és conscient, cosa que ja és important, estic convençut que des 
de la Conselleria finalment ens deixaran contractar més professorat que el que es jubila i que 
la taxa de reposició pugi. Com s’ha de fer la renovació de la plantilla, una solució podria ser 
contractar Lectors, però és personal encara en formació, per la qual cosa s’intentarà que en 
alguns departaments surtin places ja directament d’Agregats, ja que és personal més format. 
Heu de saber que aquest nou Consell de Direcció una de les seves preocupacions més grans 
és la de personal, per això tenim el Vicerector Soriano, que coneix molt bé la plantilla de la 
UPC. No tenim cap vareta màgica, però des de la Conselleria de la Generalitat són conscients 
i no és sols problema de la UPC, si no de les universitats catalanes. 
 
Marta Musté, Cap secció departament de Resistència de Materials i Estructures a l’Enginyeria, 
membre nat – Pregunta que hi ha de l’entrevista que se li va fer al Secretari General 
d’Universitats d’Espanya, el Sr. Pingarrón, i seguin amb la pregunta de l’envelliment de la 
plantilla de professorat de la universitat, va dir i llegeix literalment “haciendo que para entrar 
solo haga falta ser doctor y no tener ninguna acreditación. Dejar a las universidades que 
contraten, dar a las personas seis años para que desarrollen su carrera y, entonces sí, 
acreditarse para ser permanente”, jo crec que podria ser una bona opció i em vaig alegrar 
d’aquesta notícia, però s’ha explicat això a les universitat, saben terminis, etc. 
 
Daniel Crespo – Això és el Projecte de Llei del canvi de la llei universitària i ja ens han presentat 
quatre esborranys i resulta que del tercer esborrany al quart han desaparegut diferents figures 
i de fet es va presentar una esmena a la totalitat, és per això que no se dir que passarà amb 
això. El que si que he vist que s’ha mantingut en tots els esborranys és el que el Ministre vol i 
es acabar amb el falsos associats. El que diu la llei és que es faci un contracte de cinc anys a 
aquells associats que acreditin que els últims dos anys han estat a la Universitat fent docència 
i això els hi permetrà que aquells que no siguin doctors facin la tesi i els que siguin doctors i 
no s’han acreditat que ho facin. Això és important per nosaltres, ja que en una enquesta que 
es va fer més de la mitat del professorat Associat va dir que si volia fer la carrera acadèmica, 
tot i que segons l’àrea de coneixement el tan per cent canvia. Per això és important i ho veig 
factible, en canvi el tema del sis anys crec que serà més complicat. 
 
Desprès el que passa és que hi havia rumors de la no continuïtat del Ministre finalment ha 
continuat, però la tramitació d’aquesta llei crec que ja s’està allargant massa i s’ha de fer ja. 
Però ja veurem que passa, ja que és una llei orgànica i la seva tramitació és d’un any. 
 
 

https://www.elconfidencial.com/alma-corazon-vida/2016-05-19/realidad-profesor-universitario-precario-desmotivado-desperdiciado_1202154/
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Marisa Zaragozá, directora, membre nat – Pregunta quan sabrem, si es que ho podem saber, 
quants estudiants estaran vacunats al setembre? 
 
Daniel Crespo – Aquesta petició per part de tots els Rectors ho veien bé el fet de poder creuar 
llistats d’estudiants matriculats amb les llistes dels estudiants vacunats. Però tenim un 
problema de protecció de dades. Seria molt interesant per la organització del curs, però falta 
el vistiplau de la Conselleria de Sanitat. 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 15/04/2021 (Doc 1/4-2021).  

 
S’aprova per consens l’acta de la sessió anterior. 
 

2. Informe Directora. 
 
Marisa Zaragozá, directora, membre nat – Explica la següent informació: 
 
a. Matrícula – Explica que ahir va començar la matrícula dels assignats en primera 

preferència. Que la nota de tall en general ha pujat. I que nosaltres tenim una nota 
de tall de 9,06 als estudis d’Informàtica, en els estudis de Disseny tenim una nota de 
tall de 7,74 i en l’àmbit industrials nota de tall de 5.  
 
En la matrícula de primera preferència tenim un augment del 35% en Informàtica, en 
l’àmbit Industrial un augment de 23% i per contra baixa en els estudis de Disseny un  
33%.  

 
 

b. COVID estudiantat – Casos confirmats en tota la UPC (18 centres) 110. Declarats a 
Vilanova aquesta primera quinzena de juliol, 2 casos (en total des de 1 setembre en 
portem 24 a Vilanova). 

c. Grau de Ciències i Tecnologies del Mar – Explica que en el grau de CiTM ens havien 
assignat 99 punts docents (PAD’s) i que amb el coordinador del grau (Joaquim del 
Río), el cap d’estudis i el cap de secció (Jordi Prat) vàrem detectar que ens faltaven 
punts (degut a que l’entrada d’aquest grau va creixent i per tant quan arriben al 
nostre Centre n’arriben més) i vàrem aconseguir del vicerector 54 punts més 



 

6 de 22 
 

(majoritàriament al Departament d’Electrònica). Hem contractat 3 associats de 2 
hores, el Mike, l’Ivan i el Matias, 2 d’ells per desdoblament de grups de pràctiques i  
un altre per les pràctiques al mar. Agrair tota la tasca que han fet les persones que 
han ajudat a la negociació, el director de departament, el professor Jordi Salazar , al 
cap de Secció, el professor Jordi Prat i el Coordinador dels estudis, el professor 
Joaquim del Rio. Entre tots hem lluitat i hem demanat en cada moment lo que ens 
toca per a poder fer aquest grau tan específic i que dona tanta singularitat al Centre. 
 
La directora cedeix la paraula al professor Jordi Prat, el qual explica que a data de 31 
d’agost es jubila, comenta que són molts anys dedicats a l’Escola de Vilanova i se li 
farà estrany aquest canvi de rol. Agraeix a tothom la feina feta al seu costat al llarg 
de tots aquests anys. 
 
La Directora agraeix, també la feina i la dedicació feta per ell. Desitjo que amb el nou 
cap de secció d’Electrònica i la direcció continuï la mateixa bona sintonia.  

 
d. Retolació d’indicació d’on està l’Escola – Retolació interior de l’Escola a Vilanova ja 

està pactat amb l’Ajuntament.  També hem parlat amb la Generalitat per la retolació 
de la xarxa de carreteres, estem pendent de resposta.  

e. Nomenaments càrrecs – Des d’UPCArts han demanat un responsable a cada Centre i 
el de l’Escola serà el professor Pau Martí. El professor Cristóbal Raya serà el 
responsable de Cooperació i Sostenibilitat i la professora Elisabet Arnó, serà la 
interlocutora del programa UNITE, que està format per 7 universitats (Universitat 
Alston, KTM, Damstraat, Grenoble, Torino, Lisboa i UPC). Tot i això és a cost zero. 

f. Projectes singulars del Centre – Tenim el cotxe i la moto, que depenen del 
sotsdirector d’Empresa, però agraeix la feina feta pels professors responsables que 
són del cotxe el Juanjo Aliau i del la moto el Balduí Blanqué. Dir-vos que la moto està 
a Alcañiz on participarà aquest proper cap de setmana en una competició. El hi 
desitgem tota la sort. 
Tant la moto com el cotxe necessitem peces i el sostdirector de Recerca, el professor 
Hernán González està ajudant en aquest tema i també vull agrair la implicació de 
l’Óscar de Sousa que està ajudant, gràcies als dos. 

g. Museu Cucurella – Se li vol donar més rellevància a través d’UPCArts. El responsable 
és el professor Josep Anton Sánchez, li agraeix molt tota la feina que està fent. De fet, 
conjuntament amb UPC-Manresa ja hem demanat un projecte per a que a través dels 
Museus UPC i altres que no són UPC (Museu Ferrocarril de Catalunya) però que són 
veïns potenciar la tecnologia i apropar-nos al territori a la vegada que donem més 
visibilitat al Centre. 

h. Vídeos -  Des de Promoció s’han fet vídeos de tots el Graus i agraeixo la participació 
de tothom que ho ha fet possible i dir-vos que els hem aconseguit a cost zero i estem 
molt contents. 

i. Màsters – MUESAEI – Vull donar les gràcies al Coordinador, el professor Ramon 
Gúzman que juntament amb la sotsdirectora de Promoció, l’Àngels Hernández, estan 
fent molt bona feina i ja tenim 10 persones que han pagat. 
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Disseny – Aquest Màster està gestionat per l’Escola d’Arquitectura i una part es fa a 
la nostre Escola, ja tenim 13 alumnes (Egipte, Iran, Colombia, Xina, València, Corunya 
i Madrid) i vull donar les gràcies al professor Enric Trullols, que és el Coordinador.  

j. Jubilats – Enguany tenim varies jubilacions aquest final de curs, que si estan 
connectats es podran acomiadar i són: Jordi Prat – el qual agraeix tots els anys de 
l’Escola. Eusebi Martínez, s’excusat; Emília Papiol – dona les gràcies a tothom pel 
treball de tots aquests anys, explica que encara està col·laborant amb les Marta Díaz 
i  la Marta Musté en el projecte d’accessibilitat i això li agradar molt ja que així no 
perd el contacte amb l’Escola; Ramon Duaigües, David Grau – Explica que ha treballat 
a l’Escola durant 31 anys i això és tota una vida i dona les gràcies per tot i Arcadi 
Pejuan, que per motius personals s'ha excusat. 

k. Acte de Graduació – Informa que serà l’1 d’octubre a la Finca Mas Solers de Sant Pere 
de Ribes, esperen poder-ho fer presencialment. Explica que degut al COVID el curs 
passat no es va poder fer i enguany farem dues promocions, curs 19/20 i 20/21. 

l. Actes 50è. Aniversari UPC – Tots aquests actes s’aprofitaran per promocionar la UPC 
de Vilanova per fer-la visible en tot el territori. 

• Exposició Matemàtiques – Inauguració 8 d’octubre estarà 3 mesos a la Sala 
(12 de desembre). Han sortit 5 beques de 15h/set. per acompanyar i explicar 
l’exposició a les escoles que tenim previst que passin a veure-la (1500 
estudiants de la comarca).  Agraeix la feina fet al Jaume Pérez. Al final del 
recorregut de l’expo hem pactat que hi hagués un espai on poguéssim exposar 
coses d’enginyeria (encara podeu ajudar-nos i proposar-nos coses que podem 
exposar....robots, el cotxe, la moto, si algun grup de recerca té alguna cosa 
interessant, si us plau que ens ho faci saber). 

• Dia de l’estudiant – 14/10/21. S’aprofitarà per fer la inauguració de curs.  
• Dia de Carnaval d’hivern – 17/10/21. 
• Itinerària politècnics – S’està acabant de fer. 

 
Gràcies a tots els col·laboradors i també a la Biblioteca (Maria Àlvarez i Clara 
Mansilla). 

 
m. Enquestes de satisfacció dels estudiants – S’ha de fer una reflexió que treballarem 

dins de les diferents coordinacions. 
 

Dona la paraula al Cap d’Estudis per a que expliqui com ha anat aquest curs que hem 
tancat: 
Carles Batlle, sotsdirector Cap d’estudis i Planificació Acadèmica – Dona les gràcies a tots 
el jubilats i especialment al Jordi Prat per tot el treball que hem fet conjuntament.  
 
Explica breument la comparació d’aquest curs 20/21 viscut amb la pandèmia del COVID-
19 i el curs d’abans de la pandèmia, segons l’esquema que s’adjunta: 
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Resultats assignatures curs 20/21-1 (pandèmia) en comparació curs 19/20-1 (prepandèmia) 

 



 

9 de 22 
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Resultats assignatures curs 20/21-2 (pandèmia) en comparació curs 18/19-2 (prepandèmia) 
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Comenta que en les caselles de color vermell es on s’ha notat més, però són assignatures 
amb pocs estudiants i les que hi havia més estudiants el fet de la no presencialitat no s’ha 
notat gaire, doncs no hi ha gaire diferència entre aquest curs i el passat abans de la 
pandèmia. Referent a la reavaluació hem vist que hi ha un 5% d’estudiants que aprovant 
a la reavaluació respecta la matriculació total. Globalment hi ha un 78% d’aprovats, però 
en el quadrimestre de primavera aquesta xifra baixa un 10%. 
 
Continua explicant que ha fet una selecció d’assignatures que presenta en l’esquema 
següent, per veure la comparació entre la presencialitat i no presencialitat: 
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Comenta que en resum si mirem tant sols els resultats veiem que en el quadrimestres de 
tardor no hi ha gaire diferència entre la presencialitat i la no presencialitat, però en el 
quadrimestres de primavera si que es nota molt. En aquests esquemes estan fets amb el 
resultats finals amb la reavaluació inclosa. 
 

TORN OBERT DE PARAULES 
 
Enric Martín, cap secció departament de Ciències i Enginyeria de Materials, membre nat  
– Felicita l’informe fet per la directora. Estudis de Disseny van començar amb 50 
estudiants i després es van pujar a 100 i això va baixar la nota de tall i crec que és un error 
i s’hauria de baixar l’entrada d’estudiants a 80, per tenir un índex de qualitat. 
 
Comenta també, que dins dels actes del 50è aniversari de la UPC es va parlar de fer una 
distinció a aquelles persones que han estat emblemàtiques per a la nostra Escola 
aprofitant aquest aniversari. Diu que ell va fer una proposta i no ens podem oblidar de les 
persones, pregunta com està el tema. 
 
Marisa Zaragozá – Diu que baixar l’oferta de Disseny és un tema que hem de parlar i 
estudiar-ho, crec que en certa manera es podria fer però és la primera vegada que se’n fa 
aquesta demanda, hem vist que les enquestes dels estudiants no han sortit gaire bé. Com 
a Directora vull que l’estudiantat estigui content d’estudiar a la nostra Escola. 
 
Del tema del personal, diu que està totalment d’acord i es pot mirar. 
 
Montse Mestres, cap UTG, membre nat – Comenta que UPC ens va demanar un llistat de 
persones rellevants que ja es va fer la tria i es va envair, però després va venir la pandèmia 
i el tema no sabem com a acabat. 
 
Bernardino Casas, PDI-B, membre electe – Presentació de la Directora estaria bé tenir-la 
abans i si més no demanaria que estiguessin més clars els diferents punts que s’expliquen. 
L’Excel presentat pel Cap d’Estudis estaria bé tenir-lo abans per poder-la estudiar. 
 
La voluntat pel proper curs és fer-lo presencial, però el centre té alternativa si això no és 
possible? 
 
A la reavaluació tan sols aprovant  el 5%, crec que s’ha de reformular aquest tema. 
 
Marisa Zaragozá – Intentarà posar-ho a la Junta i també els esquemes del Cap d’Estudis. 
 
Comenta que la voluntat de tothom, Rector i Rectors en General i Directors de Centre 
volem 100% de presencialitat, però en aquest moments les persones que es troben bé 
encara que hagin estat contacte estret d’un positiu no ha de fer confinament, ja veurem 
si vingués una altre variant. 
 



 

15 de 22 
 

El tema de la reavaluació l’hem de continuar estudiant i veurem la seva evolució. Tot i que 
properament poden haver-hi canvis, però no dependran de nosaltres.  
 
Carles Batlle – Explica que va rebre un correu electrònic de la Vicerectora de Planificació 
Acadèmica on diu que la UPC a nivell de Consell de Govern s’ho està replantejant i  està 
fent un estudi per saber que s’està fent amb el tema de la reavaluació i que finalment 
segurament volen que  tothom és pugui presentar encara que tingui l’estudiant un NP. 
Un altre tema és com es fa. 
 
Jaume Miquel – cap secció departament Mecànica de Fluids, membre nat -  Explica que 
s’ha connectat tard i la seva sorpresa ha estat que era el Rector el que estava parlant, i 
demana que es faci un resum del que ha dit el Rector. Unes de les coses que crec que ha 
plantejat és el 100% de presencialitat i jo soc personal especialment sensible al COVID i 
voldria que la direcció tingues en compte això i es fes  flexibilitzes la presencialitat. 
 
Marisa Zaragozá – Explica que el tema del Rector el va saber ahir a la nit i que a més a més 
es connectaria sobre les 10.30h. que així ja estarien connectats tots el membres de 
l’escola, però per agenda seva ha hagut de ser a l’inici de la reunió i de fet la Junta té una 
hora d’inici. El tema de la presencialitat  és la voluntat que tenim de que sigui el 100% 
però no sabem del cert el que pot passar, tothom estem igual. Totes les persones de la 
Universitat que estan en el mateix cas que tu com a persones especials sensibles a la 
COVID es tractarà però serà a nivell UPC per tothom igual, de moment no sabem res. 
 
Montse Mestres – comenta que ara s’ha de fer l’anàlisi mèdica i si la persona no està en 
condicions de fer la seva feina haurà de demanar la baixa per malaltia, s’haurà de parlar 
amb el Servei de Prevenció i sinó amb el metge, segons el cas. 
 
Marta Díaz, cap de Secció departament d’Organització d’Empreses, membre nat – Diu que 
s’han comentat dos indicadors de qualitat que són importants per l’Escola, una la 
satisfacció del estudiants que es reflecteix en els resultats de les enquestes, i s’ha passat 
de puntetes i vol saber l’opinió de la Directora. I l’altre els resultats que ha presentat el 
Carles Batlle i no els ha valorat, tan sols els ha presentat. 
 
Marisa Zaragozá – Són enquestes de satisfacció que les trobareu en el següent enllaç: 
https://www.upc.edu/portaldades/ca/enquestes/estudiantat/enquesta-de-
satisfaccio-de-titulats/enquestes-de-satisfaccio-de-titulats-1/curs-2019-
2020/epsevg.pdf 
 
Les enquestes del Grau de Disseny són molt dolentes i hem de reflexionar el perquè i 
posar-hi solucions. 
 
Carles Batlle – El que puc dir és que el Grau de Disseny no està funcionant i que en general 
el tema de la no presencialitat no anat bé, excepte en Disseny que si que han aprovat un 
percentatge molt alt, però els estudiants en les enquestes diuen que no tornarien a 
matricular-se en aquesta Escola. 

https://www.upc.edu/portaldades/ca/enquestes/estudiantat/enquesta-de-satisfaccio-de-titulats/enquestes-de-satisfaccio-de-titulats-1/curs-2019-2020/epsevg.pdf
https://www.upc.edu/portaldades/ca/enquestes/estudiantat/enquesta-de-satisfaccio-de-titulats/enquestes-de-satisfaccio-de-titulats-1/curs-2019-2020/epsevg.pdf
https://www.upc.edu/portaldades/ca/enquestes/estudiantat/enquesta-de-satisfaccio-de-titulats/enquestes-de-satisfaccio-de-titulats-1/curs-2019-2020/epsevg.pdf
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Manel Moreno, PDI-A, membre nat –  La presentació del Carles les dades són les que són, 
però crec que s’han d’analitzar les dades i potser la Comissió de Coordinació Docent fer 
un estudi per torbar solucions. Però crec que la no presencialitat ha estat un desastre. 
 
D’altra banda, el tema de la revaluació, jo creia que el que es va aprovar a la Comissió 
Permanent, s’havia de portar a la Junta d’Escola, ja he vist que no, però per acabar aquest 
tema esperarem a saber que diuen des del Rectorat. 
 
Volia dir que no crec que sigui una solució baixar el nombre de places d’entrada als estudis 
del Grau de Disseny, l’únic que s’aconsegueix és deixar fora estudiantat que estan 
interessat en fer aquests estudis. Crec que hauria de ser la Conselleria que toqui, la que 
poses el nombre de places per a cada estudi segons les necessitats del país i no una nota 
de tall, que tan sols ens diu la nota que ha tingut l’últim estudiant que ha entrat a l’Escola, 
que deixa fora a uns quants estudiants que no arriben a la nota. A Europa hi ha un estudi 
que diu que en 10 anys necessitarem 50.000 enginyers/es, crec que s’ha de treballar per 
aquest camí. 
 
Aprofito per dir que en el calendari provisional dels actes del 50è. Aniversari falta posar 
l’exposició de treballs fi de grau que farem i aprofita per demanar col·laboració als Caps 
de Secció i aprofitar per que el territori ha de conèixer l’Escola. 
 
Marisa Zaragozá – Si tens raó, s’ha de visualitzar l’Escola al territori. Amb el tema de la 
nota de tall, és com tu dius, però al carrer encara es té el pensament que a major nota de 
tall més bona és la Universitat. 
 
Respecte a la reavaluació, esperarem el treball que estan fent des del vicerectorat, per 
poder després posicionar-nos. El canvi d’aquest tema que no es va passar a Junta d’Escola 
és perquè la Comissió Permanent és executiva. 
 
Per acabar, el tema que ha presentat el Cap d’Estudis, ho ha dit ben clar la no 
presencialitat no funciona, però nosaltres tan sols podem fer els que ens toca i el que diu 
el PROCICAT. 
 
Àngels Hernandez, Sotsdirectora de Promoció, Igualtat i  Inclusió, membre nat – Explica 
que demana disculpes al Manel Moreno ja que és cert que no s’ha posat en el calendari 
de les activitats del 50è. Aniversari de la UPC, el mes que estarà l’expo dels TFG. 
 
Xavier Navarro – Fa una reflexió sobre la reavaluació dient que troba incoherent que 
l’estudiantat que es presenta a la reavaluació pugui tenir millor nota que un que aprova 
a la primera. 
 
Pregunta si tindrem becaris pel curs d’anivellament? 
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Montse Mestres – Explica que tindrem una becària pel curs d’anivellament 20h/set. 
durant un mes. 
 

3. Aprovació de la proposta de reassignació del dimecres, 17 de novembre de 2021 de 
setmana 1.1 a setmana 1.2 (Doc 2/4-2021). 

S’aprova per consens la proposta. 
 

4. Aprovació de la proposta per permetre que els estudiants es puguin matricular de certes 
optatives a partir del Q5 (Doc 3/4-2021). 
 
Rafael Morillas – Fa un breu resum del document adjuntat a la convocatòria i es comenten 
les esmenes presentades. 
 
Esmena 1 : Presentada pel professor Enric Martín. Diu d’eliminar aquest punt. 
 
Carles Batlle – Diu que la idea és que aquestes optatives siguin només per aquell 
estudiantat que estigui treballant amb els Equips de Motor, no per a qualsevol estudiant. 
 
Són itineraris totalment limitats i l’estudiant que ho vulgui fer ha de tenir el consentiment 
del professor responsable. 
 
Marisa Zaragoza – El tema dels Equips de Motor és un projecte singular de la nostra Escola 
i tan sols és per aquest estudiantat. Si creieu que això afecta altres optatives, m’ho dieu. 
 
Enric Martin – Això sols ho presento a nivell Escola, no afecta a cap optativa meva. 
 
Votació:  
Vots a favor – 21% 
Vots en contra – 52% 
Vots en blanc – 26% 
Abstencions – 1% 
 
L’esmena No s’aprova per un 52% del vots en contra. 
 
Esmena 2: Presentada pel professor Enric Martín. On diu que en el cas de rebutjar-se 
l’anterior, permetre que els estudiants es puguin matricular a partir del Q5 d’aquelles 
optatives que no tinguin prerequisits establerts actualment a la guia docent 
 
Marta Díaz – Pregunta si aquest tema repercuteix amb els procediments administratius 
de Secretaria. 
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Carles Batlle – Explica que la proposta presentada per la Direcció té una repercussió 
controlada, però si s’aprova aquesta Esmena 2, això si que tindria una gran repercussió 
per la Secretaria Acadèmica. 
 
Votació:  
Vots a favor – 23,8% 
Vots en contra – 57,1% 
Vots en blanc – 19% 
Abstencions – 0,1% 
 
L’esmena No s’aprova per un 57,1% del vots en contra. 
 
Votació de la proposta presentada per la Direcció 
 
Votació:  
Vots a favor – 59,5% 
Vots en contra – 28,6% 
Vots en blanc – 11,9% 
Abstencions – 0% 
 
L’esmena s’aprova per un 59,5% del vots a favor. 
 

5. Aprovació del procés 340.3.2 Suport i orientació a l'estudiantat (Doc 4/4-2021, Doc 5/4-
2021, Doc 6/4-2021 i Doc 7/4-2021). 
 
Elisabet Arnó, Sotsdirectora d’Internacionalització i Estudiantat – Explica que el document 
adjuntat és l’actualització del que es va aprovar per Junta d’Escola el 2018. A les hores el 
procés general (fluxograma del document adjuntat a la convocatòria) seria fixa i  el Pla 
d’Acollida on s’ha recollit tot el que s’està fent; en el Pla d’Acció Tutorial s’ha incorporat 
el Pla de Mentoria per fer-ho tot més eficient i també les recomanacions dels tutors, de 
manera que seria més flexible per poder introduir l’evolució de tot plegat i  els canvis 
s’han d’aprovar per Comissió Permanent. L’objectiu d’aquests plants, a part d’acomplir 
amb la qualitat i d’aconseguir l’acreditació, és que en ajudin a l’hora d’implementar-los i 
que no ens limitin. 
 
S’aprova per consens tots el documents presentats sobre el procés 340.3.2. 
 

6. Aprovació del procés 340.3.6 Gestionar les pràctiques externes (Doc 8/4-2021 i Doc 9/4-
2021). 
 
Ignasi Perat, sotsdirector d’Empresa i Relacions Externes, membre nat – Fa un breu resum 
dels documents presentats destacant que s’ha afegit els aspectes més importants de la 
nova aplicació (Punt 5 del document 9). Aquesta feina l’hem fet entre el Sergi Menargues, 
el Francisco Muñoz, la Gume Rodríguez  i la Montse Mestres. 
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Bernardino Casas – Pregunta a que es refereix l’Apartat 7 del document 8 que fa 
referència a les evidències sobre com  comptarà el tema de  la Borsa de Pràctiques. 
 
Ignasi Perat – Actualment ja s’està portant a terme aquesta Borsa, però la diferència amb 
això nou és que ara aquesta Borsa tan sols la poden  veure els nostres estudiants, ja que 
abans la podia veure qualsevol estudiant d’un altre Centre. 

S’aprova per consens tots el documents presentats sobre el procés 340.3.6. 
 

7. Aprovació de la priorització dels Projectes Estratègics (Doc 10/4-2021). 
 
Montse Mestre – Explica breument el document adjuntat a la convocatòria. 
 
Amelia Nàpoles – Creu que va fer una petició general pels laboratoris de Mecànica. I no 
hem vist reflectida la petició. 
 
Montse Mestres – Diu que aquestes són peticions específiques. 
 
Rafael Vidal, cap secció departament d’Enginyeria Telemàtica, membre nat – Agraeix la 
millora que s’ha fet en aquest procés, ja que és més transparent de com es feia abans. 

S’aprova per consens la priorització del Projectes Estratègics. 
 

8. Presentació Espai Lila. 
 
Àngels Hernández, sotsdirectora de Promoció, Igualtat i Inclusió, membre nat – Comença 
explicant que és l’Espai Lila dient que és un espai estable de trobada i aprenentatge per 
compartir experiències, eines i recursos relacionats amb la igualtat de gènere. Ha de ser 
un espai segur i visible, que serveixi d'orientació i difusió dels recursos i eines disponibles 
en matèria d'igualtat i a més a més obert i integrador per a totes les persones de la 
comunitat universitària, que pugui recollir i promoure iniciatives, activitats i propostes 
per avançar cap a una societat més igualitària i justa. 
 
Els objectius de l’Espai Lila es divideix en 4 eixos: 
 
Eix 1 – Autodiagnosi. 
Eix 2 – Suport al Pla d’Igualtat UPC. 
Eix 3 – Prevenció i Abordatge. 
Eix 4 – Visibilització i Sensibilització. 
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La planificació prevista és: 
 
Primer quadrimestre: 
 
-  Presentació pública Espai Lila 
- ACCIÓ 1 - Instal·lació carpa del Punt Lila durant la jornada del 14/oct (festa 50è. 

aniversari). 
-  ACCIÓ 2 - Campanya sensibilització 25N. 
-  ACCIÓ 3 - Difusió protocol d'abordatge assetjament: enganxines amb QR vídeo. 
- Trobades mensuals - Primer dijous de mes, 12.30h a la Biblioteca. 
 
Segon quadrimestre: 
 
-  ACCIÓ 1 - Campanya 11F: Dia de la Nena i la Dona a la Ciència. 
-  ACCIÓ 2 - Campanya 8M: Dia Internacional de la Dona. 
-  ACCIÓ 3 - Instal·lació carpa del Punt Lila durant la Diada del Campus. 
-  Trobades mensuals - Primer dijous de mes, 12.30h a la Biblioteca. 
 
Agraïments per la Belen Sánchez (avui està fent aquesta mateixa presentació), la Maria 
Àlvarez, la Clara Mansilla, les estudiants Judith Toneu, Eva Hernández, Judith Cerdà i la 
Sílvia Ruiz i la professora Marta Musté 
 

9. Afers de tràmit. 
 
No hi ha afers de tràmit. 
 

10. Torn obert de paraules. 

Marta Díaz – Comunica que al setembre hi ha una incorporació d’una professora agregada 
a temps complert, Jamina Berbegal. Agraeix a l’escola l’ajut per poder realitzar el concurs 
que va ser híbrid. 
 
Bernardino Casas – Agrair a l’Equip Directiu la incorporació del punt 3. que era una 
esmena que es va presentar a la Comissió Permanent i es va rebutjar. 
 
Rafael Morillas – Estem per treballar plegats i fer el millor per l’Escola. 
 
Enric Martín – Demana si es pot fer un Calendari de reunions de la Junta i Comissions, per 
així organitzar l’agenda. 
 
Rafael Morillas – Intentarem fer-ho, però és molt complicat. 
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José Antonio Román, PDI-B, membre electe – Pregunta que dins del procés d’acreditació 
dels estudis la tendència és anar a l’acreditació institucional, com s’ha pensat fer aquest 
procés i proposa que hi hagi una Comissió d’Avaluació Acadèmica i de Qualitat, com ho 
fan a l’Escola d’Enginyers de Barcelona. 
 
Rafael Vidal – Pregunta si està previs fer un estudi d’espais. 
 
Imma Massana, PDI-A, membre electe – Si s’ha pensat que de qui un temps es torni a 
estudiar el tema de la reavaluació, independent del que digui el Rectorat, ja que es un 
tema que sempre es porta en campanya i després queda allà. 
 
Manel Moreno – Estic d’acord amb la Imma i que la reavaluació que ho estudiï la CCD i no 
s’esperi a veure que diu el Rectorat. 
 
Crec que s’ha de fer un estudi dels TFE, ja que tenen molta importància i l’estan perdent, 
demana que la CCD ho estudiï per recuperar aquesta importància com a acte Acadèmic. 
S’estan fent projectes molt ben treballats i molt interessants i no ho sap ningú, més que 
el tribunal i el projectista. 
 
Manel López Membrilla, PDI-A, membre electe – Diu que d’acord amb la Imma i amb el 
Manel. 
 
D’altra banda hem parlat de les optatives i de la satisfacció dels estudiants i per això crec 
que seria aconsellable posa requisits i prerequisits en algunes assignatures, ara tan sols 
són consells i moltes vegades els estudiants no fan cas i després passa el que passa, ja que 
es matriculen per exemple de Taller III sense fer Taller II i després no poden seguir les 
classes. 
 
Montse Mestres – Comenta que responen al professor Roman, des de Barcelona ja s’estan 
fent proves pilot per l’acreditació dels Centre i a partir d’aquí ens anirem introduint la 
resta, nosaltres havíem demanat ser Centre pilot però ens han dit que no i més endavant 
ens incorporarem. 
 
Marisa Zaragozá – En resposta al professor Vidal, explica que tot professorat que sigui a 
TC amb assignació principal a l’Escola ha de tenir un espai a l’edifici A. Volem fer canvis, 
però fent que afectin el menys possible. Els estudiants han de poder trobar el professorat 
a l’edifici A. Encara no sé com ho farem, però ho farem. 
 
En resposta a la professora Massana, comenta que és cert que és un punt que portaven a 
la seva campanya electoral i que després tot el que es porta en campanya s’ha d’acomplir 
i després s’ha de treballar. En el tema de la reavaluació es va treballar i fins i tot 
l’estudiantat de la Delegació, quan vàrem parlar amb ells ens deien que volien que quedés 
com a nota màxima de la reavaluació el 5, ja que el seu pensament era que potser el 
professorat posaria els exàmens més difícils. Finalment van obrir al debat a tot 
l’estudiantat de l’Escola i va guanyar que poguessin treure un 7 a la reavalució. 
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En resposta al professor Moreno, diu que es cert que s’ha de dignificar el TFG i s’ha de 
reflexionar sobre el tema. 
 
En resposta al professor López, per aquest tema tenim els tutors, tot i que ja sabem que 
després l’estudiant fa el que ell vol. Esperem que hi hagi més bona comunicació i que 
l’estudiantat es trobi ben assessorat. 
 
Encara no sabem com començarem el curs vinent, però la majoria vol que sigui presencial. 
 
 

 
S’aixeca la sessió a les 14.14h. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  La Presidenta,  
 
 
 
 
 
Rafael Morillas Varón   Marisa Zaragozá Monroig 
_____________________________________________________________________ 
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